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PROTOKÓŁ NR III/24 
 

z obrad III sesji Rady Miejskiej w Żarach kadencji 2024-2029 odbytej dnia  

6 czerwca 2024 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Żarach  

przy pl. Rynek 1. 

 

1. Otwarcie sesji i sprawdzenie kworum. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady – Józef Szczotka o godz. 1000 witając radnych, 

Zastępców Burmistrza Miasta wraz ze współpracownikami, mieszkańców miasta oraz 

osoby śledzące przebieg sesji w internecie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że przed przystąpieniem do realizacji 

porządku obrad sesji konieczne jest sprawdzenie kworum. Wobec powyższego poprosił 

radnych o potwierdzenie udziału w sesji w systemie komputerowym. 

Na podstawie wyników sprawdzania kworum w systemie Przewodniczący stwierdził,  

że na sali obecnych jest 20 radnych wobec czego Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Nieobecna radna J. Werstler-Wojtaszek. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

2. Ustalenie porządku obrad sesji. 

Porządek obrad został radnym dostarczony przy zawiadomieniu o sesji. 

Burmistrz Miasta złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektów 

uchwał dot. zmian w budżecie na 2024 r. oraz zmian w WPF. Przewodniczący 

zaproponował wprowadzenie tych tematów pod obrady Rady pod poz.14 i 15.  

Ponadto Przewodniczący Rady wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmian w składach komisji stałych Rady, który będzie 

przegłosowany. 

Jeżeli ten wniosek będzie przyjęty to będzie pod poz. 16 a interpelacje i sprawy różne 

pod poz. 17. 

Zapytał czy są  jakieś inne wnioski lub uwagi do porządku obrad? 

Uwag ani innych wniosków nie było wobec czego przystąpił do przegłosowania 

wniosku. 

Rada przyjęła wniosek jednogłośnie. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący przystąpił do realizacji następnych punktów 

porządku obrad sesji. 

 

3. Zatwierdzenie protokołu z I i II sesji Rady. 

Protokoły zostały sporządzone i dostarczone radnym razem z zawiadomieniem o sesji. 

Uwag nie zgłoszono. 

Rada zatwierdziła protokoły jednogłośnie. 

 

4. Informacja Burmistrza z pracy organu wykonawczego między sesjami. 

Informacja w formie pisemnej była radnym dostarczona drogą elektroniczną przed sesją. 
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Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, na ostatni zapis dotyczący zagospodarowania 

przestrzeni przy ul. Parkowej. Stwierdził, że Burmistrz Miasta nie ma uprawnień do 

dokonywania zmian w planie zagospodarowania przestrzennego. Takie uprawnienia ma 

Rada. Następnie zapytał czy radni mają jakieś inne pytania dot. przedstawionej 

informacji. 

Innych pytań nie było. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki 

zdrowotnej z zakresu rehabilitacji. 

Przewodniczący zapytał czy oba przedstawione programy są realizowane obecnie i jaki 

będzie udział środków własnych przy ich realizacji. 

Z-ca Burmistrza A. Sznabel poinformowała, że oba programy są realizowane obecnie. 

K. Kozłowska dodała, że wyjaśnienia dotyczące udziału środków własnych przekaże 

Przewodniczącemu na piśmie. 

Innych uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę przy 19 głosach „za” i 1 „wstrzymuję się” 

(Uchwała nr III/7/24) 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcie programu polityki 

zdrowotnej z zakresu profilaktyki zaburzeń depresyjnych dla dzieci i młodzieży ze 

szkół podstawowych.  

Przewodniczący Rady poprosił o wyjaśnienie skąd wynikają zapisy procentowe  

w programie. 

Z-ca Burmistrza A. Sznabel wyjaśniła, że była przeprowadzona diagnoza i na jej 

podstawie wprowadzono dane do programu. Ponadto corocznie o 10 % zostanie 

zwiększone wsparcie dla osób objętych programem. 

Innych uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada podjęła uchwałę przy 19 głosach „za” i 1 „wstrzymuję się” 

(Uchwała nr III/8/24) 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu w Środowiskowym 

Domu Samopomocy   w Żarach. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że ma wątpliwości do zapisów § 12 uchwały. Są one 

niezrozumiałe. 

Wyjaśnień udzieliła K. Kaczmarska – Radca Prawny.  

Innych uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr III/9/24) 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania 

Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Żarach. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi lub głosy w dyskusji. 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 
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Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr III/10/24) 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie zasad obrotu 

nieruchomościami stanowiącymi mienie komunalne miasta Żary.  

Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi lub głosy w dyskusji. 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr III/11/24) 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy gruntu z dotychczasowymi dzierżawcami, których 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas powyżej 3 lat w trybie 

bezprzetargowym. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi lub głosy w dyskusji. 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr III/12/24) 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy gruntu na okres 10-ciu lat, w trybie bezprzetargowym. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi lub głosy w dyskusji. 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr III/13/24) 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy gruntu na okres 10-ciu lat, w trybie bezprzetargowym. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi lub głosy w dyskusji. 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr III/14/24) 

 

13. Stanowisko Rady Miejskiej w Żarach w sprawie woli utworzenia Młodzieżowej 

Rady Miasta Żary. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi lub głosy w dyskusji. 

Radny T. Chmielewski poparł ideę niemniej oczekuje włączenia się MRM w promocję 

miasta czy współdziałanie w organizacji imprez w mieście. 

Radny Sejmiku Województwa Lubuskiego J. Kurzępa popiera taką ideę oraz prosi 

radnych o zagłosowanie „za”. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 
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Rada przyjęła stanowisko jednogłośnie. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2024 r.  

Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi lub głosy w dyskusji. 

Radny R. Kaszubski poprosił o wyjaśnienia dotyczące p.58 zał. nr 3 do uchwały oraz 

poruszył kwestię dotyczącą wykorzystania w przyszłości tego obiektu (budynek 

sportów walki) oraz zmiany jego funkcji. 

W tej kwestii głos zabrał także D. Polok i T. Chmielewski a wyjaśnień udzielili Skarbnik 

– J. Wojak, zastępcy Burmistrza oraz naczelnik WIT – R. Fularski. 

J. Szczotka poprosił o wyjaśnienia zmian dot. remontu ratusza oraz lokat. 

Wyjaśnień udzielili J. Wojak i M. Grubizna. 

Innych pytań nie było. 

 

Rada podjęła uchwałę przy 19 głosach „za” i 1 „przeciw” 

(Uchwała nr III/15/24) 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF.  

Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi lub głosy w dyskusji. 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada podjęła uchwałę przy 19 głosach „za” i 1 „przeciw”. 

(Uchwała nr III/16/24) 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w składach komisji stałych 

Rady. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi lub głosy w dyskusji. 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada podjęła uchwałę przy 19 głosach „za” i 1 „wstrzymuję się”. 

(Uchwała nr III/17/24) 

 

17. Interpelacje i zapytania radnych oraz sprawy różne. 

Przewodniczący poprosił o składanie interpelacji i zabieranie głosów w dyskusji. 

Jako pierwszy głos zabrał radny D. Polok odnosząc się do wypowiedzi T. Płóciennika 

w mediach społecznościowych w kwestii zdjęcia krzyża w sali konferencyjnej Ratusza. 

W dyskusji na ten temat głos zabrali także: T. Płóciennik, J. Stroynowski, J. Szczotka, 

M. Grubizna, T. Chmielewski, M. Lenczyk, P. Podbielski, Radca Prawny – K. 

Kaczmarska, H. Majeryk, R. Dziadul, A. Słowikowski i R. Kaszubski. 

Następnie Z-ca Burmistrza A. Sznabel podziękowała radnym za podjęcie stanowiska 

dotyczącego powołania Młodzieżowej Rady Miasta. 

Radny D. Polok zadał pytanie dotyczące zatrudnienia bez konkursu rzecznika 

prasowego. 

Odpowiedzi udzieliły: K. Kaczmarska i Sekretarz Gminy – O. Boryń. 

T. Chmielewski odczytał interpelację dotyczącą poprawienia funkcjonalności aplikacji 

e-Urząd. 

O. Boryń zapewniła, że ujęte w interpelacji propozycje zostaną przeanalizowane. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 
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Przewodniczący poinformował, że następna sesja planowana jest na 27 czerwca br.  

i będzie to sesja absolutoryjna. Poprosił o dostosowanie do niej posiedzeń komisji  

i przygotowania materiałów na sesję. 

Stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, w związku z czym o godz. 1210 

zamknął trzecią sesję Rady Miejskiej w Żarach. 

        

 

Protokół sporządził:     PRZEWODNICZĄCY RADY 

Jerzy Patrzykąt       

inspektor        Józef Szczotka 

 

 
Uwaga! 

Przebieg sesji i pełne wypowiedzi radnych dostępne są na: 

https://bip.zary.pl/799/Transmisja_obrad_sesji_RM/ 

 
 


